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Emne: Referat 

Mødedato 
27. februar 2024 

Mødelokale 
Mødelokale  

Mødetidspunkt kl. 
18.00 

Sluttidspunkt kl. 20.00 

Deltagere 
Forældrevalgte: Maria Skovbjerg, Pia Gasberg, Marianne Madsen, Jan Bredvig, Ruby Hjort, Rasmus 
Hartvigsen, Pernille Nielsen  
 
Medarbejdervalgte: Henry Hansen, René Winther  
 
Elevvalgte: Nikolaj Lisjuks og Adam Fuad Farah 
 
Afbud 
Ruby, Marianne, Nikolaj, Adam 

Referent 
Lone Villemoes 

Journalnr. 
17.01.01-G01-1-23 

 
1. Velkommen ved formanden (2 min) 

Vi har flyttet rundt på dagsorden. ”Nyt fra” flyttet op og gjort klart, så de unge mennesker kan 
gå tidligere, hvis de ønsker det 
 

2. Godkendelse af dagsorden (2 min) 
Godkendt 
 

3. Nyt fra: (10 min) 
Formand / næstformand 
Intet 
 
Ledelse (byggeri, penge til SFO) 
Der blev afholdt rejsegilde i den nye hal i sidste uge. Vores eget byggeri er udsat lidt, og 
sagen er i Teknik og Miljø pt., idet der ses på en helhedsplan for Søndermarksskolen. Vi har 
slået projektstillinger op til SFO, hvor man ansættes frem til december 2025. 
 
Elever 
De er i fuld gang med at arrangere mellemtrins fest til d. 25. april 
 
Forældre 
Der er hørt mange positive ting om det som sker på skolen.  
 
Medarbejdere 
Der er flere positive elever, efter at de har fået inddraget muligheden for at gå udenfor 
skolen i den store pause (for at handle).  
 
Vandrørene 
Intet 
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4. Opbrud af klasser pr. automatik til 7. klasse (bilag) (20 min)  

Som det er nu, bliver alle klasser brudt op og gendannet i 7. klasse. 
Der arbejdes en del med praktik i naboklassen og med undervisning på tværs af klasserne, altså 
med en mere dynamisk klassestruktur.  
Flere årgange har oplevet at blive brudt op og gendannet fra 2 til 3 eller 3 til 2 i årenes løb. 
Der ønskes derfor en drøftelse af princippet om klassedannelse. 
 
Princippet er ved at være forældet. Begrebet ”klasse” er ofte” årgange”. Selvom indholdet i 
princippet fjernes, så kan skolen stadig vælge at danne nye klasser, om nødvendigt. Det er 
skolens endelige afgørelse. 
 
Skolens ledelse vil komme med et opdateret forslag. 
 

 
Nikolaj og Adam kan forlade mødet hvis de har lyst. 
 

5. Skolemælk (15 min) 
Vi ønsker en drøftelse af det fortsatte behov for skolemælk. 
Lige nu er 33 børn tilmeldt ordningen, som stadig kræver ressourcer og opmærksomhed. 
 
Skolebestyrelsen indstiller at ordningen ophører, da der er for få tilmeldte og det ikke er 
miljøvenligt. Skolen kontakter Arla.  
 

6. Åbne / lukke dage i SFO (bilag) 10 min 
Det er vedtaget. 
 

7. Brugen af AULA (15 min) 
Der ønskes input til en evt. anbefaling til brugen af AULA. 
Bestyrelsens perspektiv ønskes på: 
- Skolens brug af AULA i hverdagen 
- Forældres brug af AULA i hverdagen 

 
Det opleves problematisk, når forældre svarer ”Svar alle”. Det opleves ligeledes vanskeligt, når 
emner sættes til ”følsomt indhold”, når indholdet kan være alment, og ikke følsomt! 
Der bør være retningslinjer for, hvor sent medarbejdere kan sende beskeder, fx fredag aften. 
Aula fungerer ok, men adfærden, kan justeres. 
 
Der kan evt. tilføjes et punkt under princippet omkring s/h samarbejde angående emnet. 
 
Ovenstående drøftes i personalegruppen. 
 

8. Antimobbestrategi (bilag) 15 min 
Skolens antimobbestrategi er blevet justeret i kapitlet ”Klageadgang i Vejle kommune”. 
Antimobbestrategien skal derfor godkendes igen. 
 
Den er godkendt 
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9. Markedsdag (15 min) 
Status på markedsdagen i juni 
Hvem gør hvad? 
 
Datoen – lørdag d. 8. juni – meldes ud dags dato. Der planlægges et møde med forældrerådene 
onsdag d. 10. april kl. 17.30 – 18.30 i Spiren. 
 

10. Valg til skolebestyrelsen (10 min) 
21/3 offentliggøres at der er nyvalg til bestyrelsen 
11/4 Fremlæggelse af valglister 
25/4 opstillingsmøde på skolen  
21/5 aftale om fredsvalg 
30/5 udsendelse af materiale til hjemmene i tilfælde af at der ikke er opnået aftale om 
fredsvalg. 
 
Taget til efterretning. 

 
 
 
 

 


